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西安凯悦酒店整体介绍方案



酒店位置
LOCATION

 西安凯悦酒店位于城市的东南，曲江新区中心。

 毗邻绕城高速公路，到西安咸阳国际机场仅45分钟车程。

 步行可及曲江池遗址公园。

 距大雁塔和曲江国际会展会议中心也仅5分钟车程。

 距金地广场购物中心步行仅需2分钟

 Hyatt Regency Xi’an is located in the southeast of the 

city and the center of Qujiang District. 

 Adjacent to the City express way, it takes 45-min 

drive from Xianyang Int’l Airport.

 5-min from Big Wild Goose and Qujiang Exhibition 

and Conference Center.

 Walking distance from  Qujiang Pool Relics Park and

Gemdile Plaza Shopping mall.



外观-夜晚 Hotel Exterior-Night Shot

西安凯悦酒店位于西安市东南隅，曲江新区曲江遗址公园，古有“曲江流饮”之传说。酒店总占地面积为45081平方米，酒店毗邻曲江南湖风景区，

距离金地购物广场及娱乐场所也仅数步之遥。

Hyatt Regency Xi’an is situated in the southeast of the city in Qujiang District, one of the most idyllic and fastest developing areas in 

Shaanxi Province. Setting beside the beautiful Quijiang Lake, the garden-style five-star hotel features beautiful unobstructed views of 

the lake and its surrounding greenery. Hotel is only a few steps away from Gemdale shopping mall.



大堂 Lobby

西安凯悦酒店设计以中国文化元素为背景，设计为中式园林建筑风格，盛唐时期文化元素的融入带您穿越回繁荣盛世。酒店共有298间凯悦客房，

4000平米的会议场地，设施齐全的健身中心，室内恒温泳池，及衍水疗，并且可提供三种不同风格的用餐场地：咖啡厅，湖畔以及大堂酒吧。

Built as an artistic garden-style residence that echoes the palatial grandeur of the Tang Dynasty. 298 rooms and suites on site feature

private balconies, more than 4,000 square meters of pillar-less event space. A fully equipped, Fitness Center and a heated indoor

pool, while FLO spa allows guests to soothe the mind and body at the end of a long day.
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房型
Room Types 

房型
Room Types 

数量
Key Count

面积
Area (m2)

凯悦客房
King Room 

93 50

凯悦客房
Twin Room

65 50

湖景客房
Lake View King

39 50

湖景客房
Lake View Twin

22 50

豪华客房
Deluxe King

7 66

豪华客房
Deluxe Twin

2 66

嘉宾轩客房
Club King 

26 50

嘉宾轩客房
Club Twin

9 50

嘉宾轩套房
Regency Suite

26 100

嘉宾轩行政套房
Regency Executive Suite

7 150

总统套房
Presidential Suite

1 200

主席套房
Chairman Suite

1 258



湖景客房 Lake View King

酒店拥有298间设备齐全的客房，大部分房间享有独立的阳台以及湖景。酒店还拥有总统套房和主席套房，奢华的房间设施为宾客带来无与伦比的

享受。客房设施完善而智能化，免费高速无线网络让宾客随时随地与世界沟通；环保空调和温度控制系统使得酒店每个角落都温度宜人。

The Hyatt Regency Xi’an features 298 fully furnished rooms and suites ranging in size from 50 to 258 square meters. The vast majority offers their

own private balcony and is designed along one of the three mained designed themes that reflect the prosperity of the Tang Dynasty.



嘉宾轩套房 Regency Suite

酒店共有33间100至250平米大空间套房，所有套房配备55英寸电视及雀巢咖啡机。入住套房的客人可尊享凯悦嘉宾轩行政楼层待遇。

The hotel’s 33 exquisitely designed suites offer unparalleled views of the lake. Suites run from 100 to 150 square meters and are equipped with a

king bed, 55-inch smart television, complimentary Wi-Fi access, a Nespresso coffee machine and access to the Regency Club Lounge.



浴室 Bathroom

所有房间拥有干湿分离淋浴空间，独立的浴缸及淋浴区让您在忙碌的一天工作或旅行后全身心的放松。

The bathrooms are furnished with a large bathtub and an individual walk-in shower.



嘉宾轩俱乐部 Regency Club

入住嘉宾轩客房及套房的客人可尊享嘉宾轩行政楼所提供的无与伦比的贵宾服务及嘉宾轩专属设施设备，在这里您可以享受更加静谧与私密的空间，

嘉宾轩为到访客人自助早餐及晚间欢乐时光及小食，全天候自主供应咖啡茶，并且入住期间客人可免费使用嘉宾轩会议室。

The Regency Club Lounge offers guests an extra air of exclusivity starting with a private check-in entrance and counter. The lounge is split into

several distinct spaces, including an open dining area, a high ceilinged lounge featuring lake views from tall glass windows and a luxuriant multi-

level balcony..
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Floor One

凯悦大宴会厅
Regency Ballroom

47x26x8 1220 660 900 980 700 112 141 168

凯悦大宴会厅1
Regency Ballroom Ⅰ

18x26x8 466 240 360 340 250 60 72 90

凯悦大宴会厅2
Regency Ballroom Ⅱ

9x26x8 230 120 160 150 100 48 63 72

凯悦大宴会厅3
Regency Ballroom Ⅲ

20x26x8 524 240 380 380 270 64 75 96

凯悦大沙龙
Regency Salon

24.5x16.5x4.3 405 240 360 420 230 60 72 90

沙龙厅1
Events Ⅰ

13x11x3.4 148 60 100 140 90 28 33 42

沙龙厅2
Events Ⅱ

18x11x3.4 200 80 150 200 105 32 39 48

沙龙厅3
Events Ⅲ

9x12x3.4 105 40 60 80 60 20 24 30

沙龙厅5
Events Ⅴ

6x8x3.4 55 10 20 30 27 12 15 18

沙龙厅6
Events Ⅵ

17.5x12x3.3 210 60 100 120 90 28 33 42

沙龙厅7
Events Ⅶ

8x9x3.3 71 40 40 50 36 16 18 24

沙龙厅8
Events Ⅷ

10x9x3.3 86 40 50 60 48 16 18 24

沙龙厅9
Events Ⅸ

9x12x3.3 113 60 60 80 60 20 24 30

沙龙厅10
Events Ⅹ

5x8x3.3 43 10 20 30 18 12 15 18



凯悦大宴会厅 Regency Ballroom

顶高8米的凯悦大宴会厅可分隔使用，最大面积1220平方米，可容纳圆桌宴会66桌；另有440平方米宴会前厅作为补充，使得会议空间更加多元化。

A divisible 1,220-square-meter Regency Ballroom comes complete with 8-meter-high ceilings and its own 440-square-meter foyer.



凯悦大沙龙 Regency Salon

405平方米的湖景大沙龙以及沙龙多功能厅也是小型婚礼宴会的绝佳选择。

Cozier spaces such as the 405-square-meter Regency Salon and the two-story Pavilion offer smaller groups with flexible spaces.



凯寓宴会楼 pavilion

凯寓宴会楼包含从33平方米到175平方米的多功能会议室共9间，独特的中庭式天井设计采用自然光线，多种面积的会议空间可承接各类活动。凯

寓一层提供吧台以及休息区域，独立的临街宴会厅入口可直达凯寓。

For more creative sessions, a two-story Pavilion provides nine rooms spun around a central sky lit atrium. Hidden kitchens fold out to provide a

plethora of options for coffee break sessions, while a boardroom lends extra privacy for top-level meetings.
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房型
Room Types 

餐厅
Venue

餐品
Offer

座位数
Seats

营业时间
Operation Hours

咖啡厅
Market Café
酒店一层

Floor 1

自助餐厅，西式零点
Buffet and A la carte menu

220 6:30-22:00

湖畔
Hu pan
酒店一层

Floor 1

北方特色菜及陕菜
Northern signatures, local Xi’an specialties

110 11:30-22:00

大堂酒廊
the Lounge
酒店一层

Floor 1 

中西式下午茶及特色轻食
Chinese and British Hi tea set

Drinks and light snack
119

10:00-23:00
(周末至零点）



咖啡厅全日制餐厅 Market Cafe

咖啡厅全日制餐厅为食客提供开放式的就餐空间以及透明厨房，为客人提供融合世界美味的早、中、晚自助餐。

Market Café is the hotel’s bustling all-day dining restaurant, offering fare from around the world in a setting deeply rooted in Xi’an’s heritage. The

restaurant’s sheer variety of choices make this a popular venue in all seasons.



湖畔中餐厅 PuPan

湖畔餐厅拥有独立包间，设计融入“盛唐文化”与“吉祥文化”红色设计主题风格让您眼前一亮。餐厅将为食客提供特色的本地菜肴及甄选粤菜。

As the hotel‘s signature restaurant, Hu Pan offers authentic fare from around China with a focus on northern signatures, local Xi’an specialties

and Cantonese dishes. Elements of Xi’an Tang Dynasty heritage are incorporated subtly throughout the modernized space.



大堂酒廊-意大利 The Lounge-Rome

西安凯悦酒店大堂酒廊以“丝绸之路”为设计元素，让您尽享格调空间，同时大堂酒廊为您提供来自世界各地的佳酿与小食。大堂酒廊坐拥南湖美

景，独特的中庭设计将整个区域一分为三。以丝绸之路为元素的设计风格开启充满神秘色彩的西域之旅。

Offering spectacular lake views and split into three sections which sitting around a majestic central atrium, the Lounge echoes on Xi’an’s rich

history with a culinary journey down the Silk Road. Light snacks and signature offerings served throughout the day, making it the perfect spot to

enjoy a coffee or a glass of Champagne in the evening.
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健身中心及泳池 Fitness Center and Swimming Pool

酒店内拥有176平米的室内健身中心，健身房配备完善且全新的健身设施，并提供专业瑜伽室。透过健身中心落地式全景玻璃幕墙，大型室内恒温

泳池映入眼帘。泳池岸边舒适的沙发和小吧台可供宾客小憩。位于更衣室内的按摩浴缸，蒸汽浴室使宾客在运动健身后得到全身心的放松。

The hotel’s 176-square-meter Fitness Center opens 24 hours a day and comes fully stocked with Life Fitness equipment adaptable to any type of

workout. The Fitness Center’s 275-square-meter pool comes complete with swimming lanes, sprawling day beds and a dedicated juice bar. A

Jacuzzi, steam room and sauna are available to visitors in changing rooms.



衍水疗 FLO SPA

衍水疗是酒店一处独特的放松空间，其设计融入”长安山水”主题，共8间理疗间，水疗所选用的所有产品以及理疗项目均取材天然。舒缓疲惫身心

的同时滋养每一寸肌肤。

For further pampering, guests are guests are recommended to the hotel’s sumptuous spa. The spa features eight luxurious suites and relaxation

areas can definitely help guests soothe the mind and body. All treatments are based on traditional principles.
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VIP接待 VIP Receiving

2016.09.14 郎平中国女排总教练
Ms. Lang Ping

2016.09 丝路电影节成龙
Mr. Jackie Chan

2016.10.10 阿曼外交部秘书长
H.E.Badr Hamad Hamood Al Busaidi

Oman ministry of foreign affairs secretary general

2016.10.26 几内亚总统
Mr. Alpha Condé

President of Guinea

2016.10.29 缅甸国防军司令
Mr Min Aung Hlaing

Burma's defence force commander



奖项 Awards

2016 金橄榄奖
Golden Olive Awards

中国酒店十佳杰出总经理
中国最佳新开业酒店
中国最佳新人气酒店

2016 携程最佳酒店奖
Ctrip Best Hotel Award

中国最佳新开业酒店



主题宴会 Events-Themed Banquet



主题宴会 Events-Themed Banquet



主题宴会 Events-Themed Banquet



西安，荣耀之地

Destination Introduction 
of Xi’an



人口 Population – 8,000,000

历史 History – 13朝古都 Capital of 13 dynasties for 1,100 years

文化 Cultural –民间艺术 Folk Arts

地理 Geographical –中国中心位置 Central of China 

气候 Climate –四季分明 Temperate climate with four distinct seasons



推荐景点
Tourism Sites

钟鼓楼

Bell & Drum Tower

城墙

City Wall

陕西省历史博物馆

Shaanxi History Museum

碑林博物馆

Stele Forest

兵马俑

Terror Cotta Warriors

华清池

HuaQing Hot Spring

华山

Hua Mount 

曲江池遗址公园

Nanhu Park

大唐芙蓉园

Tang Paradise

壶口瀑布

Hukou Waterfall



推荐节目

Arts and Performance

大秦小宴仿秦宫宴

Da Qin Xiao Yan Qing Dynasty Manner Feast

唐乐宫仿唐歌舞

Tang Dynasty Dancing Show

长恨歌

Everlasting Regret Dancing Show

南门入城仪式

Tang Ritual Welcome Ceremony

剪纸艺术

Paper Cutting

皮影戏

Donkey Skin Puppet Opera

秦腔

Qin Qiang Opera



当地美食

Local Snacks

回民小吃

Muslim Street Food

泡馍

Crumbled Flatbread in Mutton Stew

肉夹馍

Chinese Hamburger

Biang Biang 面

Biang Biang Noodle

糊辣汤

Shaanxi Style Chily & Peper Soup

凉皮

Cold Noodles 

饺子宴

Dumpling Feast

荞面饸饹

Soba Noddle



36

谢谢
Thank You


